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Goedemorgen, 
 
Ik heb de volgende rondvraag voor de PV morgen. Ik zou graag de minister willen verzoeken dat de 
inventarisatie van Arcadis over de mogelijkheden rond schrappen en wijzigen van Natura 2000-
gebieden, waarvan de conclusies drie weken geleden al zijn gelekt ( 
https://eenvandaag.avrotros.nl/item/beschermde-natuur-opheffen-als-oplossing-voor-stikstofcrisis-
kan-niet-blijkt-uit-onderzoek/ ), per direct naar kamer wordt verzonden. 
 

Met vriendelijke groet, 

Frank Futselaar 

Tweede Kamerlid SP 
 
Tweede Kamer der Staten-Generaal 

Postbus 20018, 2500 EA 
 

https://eenvandaag.avrotros.nl/item/beschermde-natuur-opheffen-als-oplossing-voor-stikstofcrisis-kan-niet-blijkt-uit-onderzoek/
https://eenvandaag.avrotros.nl/item/beschermde-natuur-opheffen-als-oplossing-voor-stikstofcrisis-kan-niet-blijkt-uit-onderzoek/

